

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	62
Mødested/-dato	Nr. 188
Referent	Tor Aalbæk
Mødedeltagere	Thomas Mondrup Pedersen, Marianne Hansen, Kamilla Wulff-Høyer, Peter Jørgensen og Tor Aalbæk

	Dagsorden	Referat	Aktion
1.	Opdatering af råderetskatalog	Husordenen er opdateret. AB er bekendt med de fejl, der er i råderetskataloget efter ajourføringen.	AB er bekendt med fejlene. AB følger op.
2.	Oplæg til regnvandsbeholder i råderetskataloget	Jf. det der blev vedtaget på budgetmødet for afd. august 2020 vil afdelingsbestyrelsen bestemme følgende: Krav til farve (noteres i feltet): sort.	Tor skriver til AB.
3.	Julefest	Der laves en poll på facebookgruppen ang. deltagelse til et julearrangement. Dato for arrangement: 14/11-20 Forslag: mødes kl. 12:00 til en hyggelig familearrangement/sammenkomst med julemad evt. juleklip.	Marianne udsender/uddeler til afdelingen.
4.	Administration af facebook-gruppen	Antallet af administratorer i afdelingens facebook-gruppe stiger fra 2 til 4.	Marianne fortsætter og Kamilla, Thomas og Peter bliver nye administratorer.
5.	Behov for nyt skriv ang. vejgruppen	Den nyeste afdeling i Tusindfryd får uddelt en seddel i postkassen med info ang. vejgruppen på facebook.	Marianne sender til Tor. Tor deler ud.

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

6.	Velkomstfolder	Velkomstfolderen skal skrives på ny/opdateres.	Kamilla og Thomas foretager skrivet og de nye ændringer.
7.	Trafiksituation og bomme	Da Lene Meklenborg ikke længere er en del af bestyrelsen, skal det videre arbejde gives videre til nyt bestyrelsesmedlem.	Marianne fortsætter det videre arbejde og dialog.
8.	Outlook til suppleanter?	Mette Kjær fra AB har forespurgt om suppleanterne skal have adgang til Outlook.	Peter og Kamilla vil gerne være en del af Outlook-funktionen. Tor følger op.
9.	Flis på legepladsen	Bestyrelsen har drøftet punktet. På nuværende tidspunkt er det hver fjerde år, at der fyldes på med nyt flis. Bestyrelsen ser gerne at der påfyldes nyt flis efter 3 år i stedet.	Info
10.	Husnr. status	Marianne har haft taget kontakt til AB flere gange ang. opsætningen af tydeligere husnumre på udvalgte lejemål.	Tor tager fat i Claus.
11.	Fitness/aktivitetsrum	Bestyrelsen går videre med idéen. Der er 3 for og 2 imod.	Der laves en poll på facebook-gruppen ift. hvilke ting afdelingen kunne ønske sig. Således kan vi se, om der er stemning for et sådant foretagende. Kamilla foretager skriv til de 5 husstande, der ikke er repræsenteret i facebook-gruppen samt poll på facebook.



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

12.	WhatsApp	WhatsApp-gruppen er blevet oprettet. Alle bestyrelsens medlemmer er i den.	Info
13.	Evt.	• Bord-bænkesæt (ved legepladsen) har gennem foråret og sommeren været tilgroet, hvorfor brugen af dem ikke har været stor. Kan der klippes ned ved dem oftere i vækstperioden. • I tider med meget regnvand ophober der sig en større pøl i bunden af stien ind til husnummer 194. Der hælder vand fra parkeringspladsen og ned til førnævnte.	Info
14.	Dato for næste møde	D. 21/10-20 kl. 17:00	Holdes ved Kamilla (husnr. 194)